
SP afdeling Boxtel 
www.boxtel.sp.nl 
  
Breukelsestraat 126 
5281 HG Boxtel 
T. 0411 68 67 60 
E  Boxtel@sp.nl 
 

 
 
Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10000 
5280 DA  BOXTEL 
 
 
 
 
Boxtel, 13 april 2013 
 

Onderwerp: vragen artikel 37 over locatie KV-station 

 

 

Geachte leden van het college, 

 

 

In het Brabants Dagblad van 12 april j.l. stelt Toin Saris, bedrijfsmakelaar van Saris en Partners, 

dat het BioMérieux-terrein op Ladonk beschikbaar is om er een KV-station op te bouwen. Het 

terrein is per direct geheel of gedeeltelijk te koop en het KV-station past in het bestemmingsplan. 

De bedrijfsmakelaar geeft aan dat een hoogspanningsstation goed en snel te regelen is en al voor 

1 januari volgend jaar klaar kan zijn.  

 

Unieke locatie voor twee KV-stations 

Bovenstaande betekent dat er een goed alternatief is voor de huidige locatie op Vorst A. De SP-

fractie is van mening dat dit gegeven een unieke kans is om twee vliegen in één klap te slaan en 

meteen een eind te maken aan een politiek zeer gevoelige kwestie. Daarom stelt de SP-fractie u 

voor om deze locatie te kiezen voor de (gefaseerde) bouw van allebei de KV-stations die nodig 

zijn. Een gedeelte van het terrein is voldoende voor deze bouw. Het eerste KV-station is 

vijfduizend vierkante meter groot, het tweede tienduizend. Globaal is daar in totaal 2 ha voor 

nodig, terwijl het gehele terrein 9,5 ha is. Verzet uit Lennisheuvel is niet te verwachten omdat het 

comité Zeg Nee Tegen KV deze locatie zelf als alternatief aangedragen heeft. Bovendien wordt 

ook voorkomen dat er maatschappelijk verzet zal komen als er een aparte locatie wordt 

aangewezen voor het tweede KV-station.  

 

College moet snel handelen 

Uw college heeft onlangs besloten om de beslissing over de aanvraag voor de bouw van het KV-

station met zes weken uit te stellen en zich verder in de alternatieven te verdiepen. Naar de 

mening van de SP-fractie hoeft dat nu niet meer. Immers: in het reeds uitgevoerde vergelijkend 

locatieonderzoek haalde BioMérieux juist de score ‘uitstekend’ én de locatie is nu beschikbaar. 
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Een unieke kans die het college met beide handen moet aangrijpen. De Rabobank juicht het zelfs 

toe als er een locatie komt die tot ieders tevredenheid is, aldus woordvoerster Margo van 

Wijgerden in Brabants Dagblad. Langer uitstel is dus niet functioneel meer, het kost alleen maar 

geld en tijd. 

 

Voorstel SP-fractie 

Om het risico uit te sluiten dat het terrein tussentijds verkocht zal worden, stelt de SP-fractie voor 

dat uw college zo snel mogelijk de beslissing neemt om deze locatie aan te wijzen en de 

vergunning te verlenen voor de bouw van het KV-station zodat TenneT en Enexis een optie 

kunnen nemen op de koop van een gedeelte van het BioMérieuxterrein en/of kunnen overgaan tot 

koop. 

 

In dit kader willen wij u de volgende vragen stellen: 

1. Bent u bereid om op zeer korte termijn de locatie BioMérieux aan te wijzen voor de bouw 

van het KV-station en daarvoor vergunning te verlenen? 

2. Wat vindt u van ons voorstel om beide KV-stations op deze locatie te situeren? 

 

Met belangstelling in afwachting van uw spoedige reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 
 


